
 
Referat af Generalforsamling  

29. juni  2017  

Afholdt på Bæktoften 44 

Fremmødte (7 i alt): 

Nr. 6  Bendt 
Nr. 8  Thorbjørn 
Nr. 24  Lars Ulrik 
Nr. 25  Inge 
Nr. 33  Anders 
Nr. 44  Thorsten 
Nr. 48  Bjarne 
 

Pkt. 1 
Valg af dirigent  
Thorbjørn 
 
Pkt. 2 
Bestyrelsens beretning  
Thorsten orienterede om: 

• Fællesdagen - succes både eftermiddag og aften - ca. 20 tilmeldte – gentages i 2018 

• Kommunen har lappet nogle få af hullerne i Engtoften, men de skal herud igen! 
 
Pkt. 3  
Fremlæggelse af regnskab  
Bjarne gennemgik regnskabet  
– blank påtegning – godkendt – spørgsmål til omkostninger hjemmeside og nødvendighed af den  
omkostninger indeholder vedligeholdelse af hjemmeside – siden er strengt taget ikke nødvendig men den  
bruges til info om bestyrelse, vedtægter, lokalplan, regnskaber. Herefter godkendt. 
 
Pkt. 4  
Fastlæggelse af budget  
Bjarne gennemgik budget – uændret kontingent – snerydning forsigtigt budgetteret – omkostninger  
Fællesdag medtaget. Godkendt. 
 
Pkt. 5  
Valg af bestyrelse  
Thorsten og Kristian på valg. Kristian ønskede genvalg mens Thorsten kun ønskede genvalg i tilfælde af, at  
der ikke var andre, der stillede op. Lars Ulrik ønskede at stille op og blev valgt. Bestyrelse herefter: Siggi,  
Pernille, Kristian, Lars Ulrik og Bjarne. Bestyrelsen skal konstituere sig og der skal vælges ny formand. 
 
Pkt. 6 
Valg af suppleant  
Bendt blev genvalgt. 
 



 
Pkt. 7 
Valg af revisorer  
David og Annette blev genvalgt. 
 
Pkt. 8 
Indkomne forslag  
Ingen 
 
Pkt. 9 
Eventuelt  
Der var kommet 3 forslag men efter frist 1. februar til behandling på generalforsamling, derfor med under  
”Eventuelt”. Påmindelse om at frist for behandling på generalforsamling er 1. februar. 
Forslag om hjertestarter – blev drøftet – forventet pris ca. 15-20.000 kr. – hvor skal den placeres? – hvem  
skal uddannes? – umiddelbart ikke stemning for forslaget 
Forslag om videoovervågning – blev drøftet – er ikke lovligt – vil være meget dyrt – mange har egne 
alarmer – Nabohjælp blev drøftet som alternativ – blandede erfaringer med effekt af Nabohjælp – 
opfordring til at oplyse på hjemmeside og i Facebook-gruppen Bæktoften, når der har været indbrud 
Fællesareal – gynger, legeplads mm.  – blev drøftet – Grundejerforening dækker mindre udgifter til 
udskiftning/opsætning af gynger o.l. – aftal med kasserer/bestyrelsen inden anskaffelse 
Opfordring til at henstille på ny om at undlade henkastning af affald ved stierne til skoven, da det fortsat  
foregår. Brug genbrugspladsen 
Opfordring til at holde Fællesarealer fri for campingvogne o.l. 
Forslag om at fjerne et lag jord og så nyt græs på fællesvejen – behovet er der, men det kan ikke laves 
uden kontingentstigning 
 
 
Referent: 
Bjarne 
 


